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Onderwerp WlFl Roosendaal

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting
in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuitlehouder Lok

Voor een tweede maal zien we dat er volgens "Brussel", een vrije Wifi moet komen voor de
gehele EU. Vandaag zou definitieve besluitvorming hierover plaats vinden. Zie
toegevoegde link

http://wrivw.ad.nl/politieUeuropa-trekt-de-portemonnee-br-qratis-wifi-in-alle-dorpen-
ensteden-a5e26f261

Bereikbaarheid over een groter gebied dan het eigen Wifi station is een ontwikkeling die
niet meer te stoppen is. Vanuit vele plaatsen willen we bereikbaar zijn en in kunnen spelen
op ontwikkelingen. Daarom begrijpen wij de opstelling van de Europese Unie en
ondersteunen van harte de komst van een "reclame vrij" netwerk voor alle inwoners van de
EU en dus ook in Roosendaal!

ln het eerder genoemde artikel valt te lezen dat er haast gemaakt moet worden voor de
aanvraag. Ook is te lezen dat het in eerste instantie bedoeld is voor het platteland en buiten
stedelijk gebied!

Wij hebben de volgende vragen:
1. Wat is de mening van het college over deze berichtgeving?
2. Welke kansen ziet het college voor Roosendaal?
3. Gaat of heeft het college al met Brussel contact opgenomen en wat is de inzet van het

college? Welke investering wil of gaat Roosendaal doen?

Met vriendelijke groet,

Ton Schijvenaars, Nieuwe Democraten



Wij beantwoorden uw vragen als volgt

1. Zoals eerder bericht in de beantwoording van raadsvragen over 'Wifi in de binnenstad' d.d.

2 juni: Gratis internet voor bezoekers is op zich geen maatgevend en onderscheidend
onderdeel van een moderne binnenstad. Een goede infrastructuur om de klant op allerlei
manieren te koppelen aan het aanbod (evenementen en locaties) is daarentegen wel een

onderscheidend onderdeel voor een gastvrije, moderne binnenstad. Wifi kan deze

infrastructuur zijn.

2. Zoals eerder bericht in de beantwoording van raadsvragen over'Wifi in de binnenstad' d.d.

2 juni: Roosendaal staat aan de vooravond om toonaangevend te zijn op het gebied van

SMART retail in Nederland. Er wordt gewerkt aan een systeem van Wifi, in combinatie met

optimale service in parkeren en een loyaliteitsstrategie. De mogelijkheden en belangstell¡ng

worden besproken met ondernemers en vastgoed of en hoe we hier gezamenlijk invulling
aan kunnen geven, ook in investering en inrichting instrumenten.

3. De gemeente onderzoekt alle subsidiemogelijkheden, dus ook de benoemde EU

subsidiering. Hieruit vloeit voort welke investering Roosendaal wil en kan gaan doen

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd
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Coördinerend wethouder Binnenstad


